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A note about gender in experimental stimuli, for both studies: Russian has 
grammatical gender, and the name of every profession is gendered, with the vast 
majority of professions being in the masculine gender (a few, such as ‘student’, 
‘teacher’, ‘actor/actress’ and ‘waiter/waitress’ exist in both genders, and very few, 
such as ‘midwife’ are obligatorily feminine).  In order to keep the sentences natural, 
we used the default gender for all nouns, which means that most profession names 
(professor, doctor, movie critic, coach, etc.) occur in the masculine gender.  
 
Study 1, experimental stimuli. 
Note: the version here contains koe-wh indefinites; in the wh-to	
   and	
   wh-­‐nibud’	
  
versions	
  of	
  the	
  test,	
  the	
  indefinite	
  form	
  was	
  replaced	
  accordingly,	
  but	
  otherwise	
  
the	
  stimuli	
  were	
  identical	
  across	
  test	
  versions.	
  
 
Experiment 1.1: local scope configuration 
a: wide scope / singleton reading of indefinite (singular continuation) 
b: narrow scope / distributive reading of indefinite (plural continuation) 
 
1.1, a1 Каждый спортсмен поговорил с кое-каким психологом. Этот психолог 
остался довольным проведенными беседами.  
1.1 b1 Каждый спортсмен поговорил с кое-каким психологом. Эти психологи 
остались довольными проведенными беседами. 
 
Every athlete talked with some psychologist. This psychologist was satisfied with the 
conversations / These psychologists were satisfied with the conversations. 
 
1.1, a2 Каждый пациент посетил кое-какого ортопедического хирурга. Этот 
хирyрг дал пациентам необычные советы. 
1.1, b2 Каждый пациент посетил кое-какого ортопедического хирурга. Эти 
хирyрги дали пациентам необычные советы. 
 
Every patient visited some orthopedic surgeon. This surgeon gave the patients strange 
pieces of advice / These surgeons gave the patients strange pieces of advice. 
 
1.1, a3 Каждый охранник преградил путь кое-какому убегающему нарушителю. 
Этот нарушитель никак не ожидал такого исхода дела. 
1.1, b3 Каждый охранник преградил путь кое-какому убегающему нарушителю. 
Эти нарушители никак не ожидали такого исхода дела. 
 
Every guard got in the way of some fleeing rule-breaker. This rule-breaker had not 
expected that things would turn out this way / These rule-breakers had not expected 
that things would turn out this way. 
 
1.1, a4 Каждый журналист взял интервью у кое-какого актёра. Этот актёр 
остался доволен интервью. 
1.1, b4 Каждый журналист взял интервью у кое-какого актёра. Эти актёры 
остались довольны интервью. 
 
Every journalist conducted some interview with an actor. This actor remained 
satisfied with the interviews. / These actors remained satisfied with the interviews.  
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Experiment 1.2: long-distance configuration, WSR vs. NSR 
a: Wide-scope reading (singular continuation) 
b: Narrow-scope reading (plural continuation) 
 
1.2, a1 Виктор Аркадьевич принял каждое лекарство, которое прописал кое-
какой кардиолог. Этот кардиолог был очень компетентным. 
1.2, b1 Виктор Аркадьевич принял каждое лекарство, которое прописал кое-
какой кардиолог. Эти кардиологи были очень компетентными. 
 
Victor Arkadevich took every medicine that some cardiologist prescribed. This 
cardiologist was very competent / These cardiologists were very competent. 
 
1.2, a2 Анастасия решила каждую задачу, которую предложил кое-какой 
университетский преподаватель. Этот преподаватель был очень строгим. 
1.2, b2 Анастасия решила каждую задачу, которую предложил кое-какой 
университетский преподаватель.  Эти преподаватели были очень строгими. 
 
Anastasia solved every problem which some university instructor assigned. This 
instructor was very strict / These instructors were very strict. 
 
1.2, a3 Александра прочитала каждую книгу по педиатрии, которую 
порекомендавала кое-какая акушерка. Эта акушерка была очень опытной. 
1.2, b3 Александра прочитала каждую книгу по педиатрии, которую 
порекомендавала кое-какая акушерка. Эти акушерки были очень опытными. 
 
Alexandra read every book about pediatrics that some midwife recommended. This 
midwife was very experienced / These midwives were very experienced. 
 
1.2, a4 Артур сыграл в каждом фильме, который снял кое-какой голливудский 
режиссер. Этот режиссер очень известeн.  
1.2, b4 Артур сыграл в каждом фильме, который снял кое-какой голливудский 
режиссер. Эти режиссеры очень известны. 
 
Arthur played in every film that some Hollywood director directed. This director was 
very famous / These directors were very famous. 
 
Experiment 1.3: long-distance configuration, WSR vs. ISR 
a: Wide-scope reading (continuation singles out one element) 
b: Intermediate-scope reading (continuation indicates multiple elements) 
 
1.3, a1 Каждый официант обслужил каждого посетителя, чья фамилия 
начиналась с кое-какой буквы. A именно, с буквы "А". 
1.3, b1 Каждый официант обслужил каждого посетителя, чья фамилия 
начиналась с кое-какой буквы. Фамилии этих гостей начинались с двадцати 
разных букв. 
 
Every waiter served every guest whose last name started with some letter. Namely, 
the letter “A” / The last names of these guests started with twenty different letters. 
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1.3, a2 Каждый студент сходил к каждому профессору, у которого были 
приемные часы в кое-какой день недели. A именно, в понедельник. 
1.3, b2 Каждый студент сходил к каждому профессору, у которого были 
приемные часы в кое-какой день недели. 	
  Приемные часы этих профессоров 
были в пять разных дней недели.  
 
Every student visited every professor who had office hours on some day of the week. 
Namely, on Monday / The office hours of these professors were on five different days 
of the week. 
 
1.3, a3 Каждый пациент сходил к каждому докотору, чей кабинет был на кое-
каком этаже поликлинники. А именно, на втором этаже.  
1.3, b3 Каждый пациент сходил к каждому докотору, чей кабинет был на кое-
каком этаже поликлинники. Кабинеты этих докторов были на трех разных 
этажах. 
 
Every patient visited every doctor whose office was on some floor of the clinic. 
Namely, on the second floor / The offices of these doctors were on three separate 
floors. 
 
1.3, a4 Каждый чиновник одобрил снос каждого здания, построенного в кое-
каком году. А именно, в 1960-м году.  
1.3, b4 Каждый чиновник одобрил снос каждого здания, построенного в кое-
каком году. Здания, которые велено было снести, были построены в разные года 
60-х. 
 
Every official approved the demolition of every building which was built in some 
year. Namely, in the year 1960 / The buildings were built during different years of the 
60s. 


